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forbindelse med Hundeloven. 

Jeg læste denne hjemmeside her : http://www.favourite-design.dk/aktuelt.htm

og ja, der er jo da lidt tankevækkende at jo flere kennler og hunde - jo bedre indtjening i 
foreningsregi.. og Har DKK underretningspligt til offentlig myndighed, de behandler jo selv deres 
sager i deres private Ankenævn ?

Jeg vil for god ordens skyld tillade mig at henvise til denne henvendelse til Fødevareministeren:

http://www.ft.dk/samling/20131/almdel/flf/bilag/38/1293743.pdf

Og ja, det kan jo da nok fornemmes, at dette forslag vil måske give ( DKK ?? ) mulighed for at 
tilbyde flere kurser ? 

Såfremt opdrættere er reg med Cvr. så er købeloven jo gældende, så har man solgt en vare der ikke 
svare forventningerne, så kan forbrugerstyrelsen jo behandle evt. klager.... Men hvor mange har 
CVR ? 

Og har DKK f.eks oplyst deres medlemmer om CVR og fordelene derved ?

Mig bekendt er der jo frit foreningsvalg... Men man skal jo da naturligvis følge love og regler, samt 
svare skat af evt. indtjening. 

Kan man evt. få kortlagt hvor stort hundehandel er i Danmark ? 

Og hvor stort er indtjening samt omfang ved ulovlige hvalpefabrikker...
Kontra
hvor stort er indtjening samt omfang ved ikke CVR reg. Hoppyopdrættere ?

Jeg er meget nysgerrig ang. ovenstående !!

Og håber at jeg kan få behandlet min forespørgsel og modtage en besvarelse herpå.

Med venlig hilsen

Birgitte Lorensen

www.Hvid-Collie.dk
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